
RESUM DE L'ASSEMBLEA DE L'AMPA. CURS 2021-2022 
 
Nº Assemblea: 01/2021-2022 
Caràcter: Ordinari 
Data: 18/11/2021  
Horari: De 21 a 22:30 hores  
Lloc: Gimnàs de l’E.P. Estalella i Graells 
 
ASSISTENTS: 
Assisteixen un total de 24 persones amb dret a vot i actuen com a membres de la junta 
de l'Ampa: Sergi Peñafiel com a president; Rosa Llopart com a tresorera; Meritxell Puig 
com a vicepresidenta. 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1. Lectura i aprovació de l'acta anterior 
2. Presentació i aprovació dels comptes del curs 2019-2020 
3. Presentació i aprovació dels comptes del curs 2020-2021 
4. Presentació i aprovació del pressupost pel curs 2021-2022 
5. Renovació dels membres de la Junta 
6. Precs i preguntes 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
1. Lectura i aprovació de l'acta anterior 
El president llegeix l'acta anterior i es sotmet a votació. 
Resultat: 24 vots a favor 0 vots en contra. S'aprova l'acta anterior. 
 
2. Presentació i aprovació dels comptes del curs 2019-2020 
Es projecta a la pantalla  l’estat de comptes corresponent al curs 2019-2020. El president 
explica que va ser un curs totalment atípic degut a que va finalitzar inesperadament al 
mes de març a causa del confinament per la pandèmia de la Covid-19.  
També explica que el canvi que es va fer en la modalitat de cobrament de les quotes de 
l’Ampa i dels llibres. En els cursos anteriors aquestes quotes es cobraven a les famílies 
al mes de setembre mitjançant gir bancari. A partir del curs 2020-2021 son les famílies 
les que fan la transferència d’aquestes quotes i ho han de fer entre els mesos de juliol i 
agost. Com que l’Ampa presenta els comptes anuals de Setembre a Agost, en el resultat 
dels curs 2019-2020 hi ha el cobrament d’aquestes quotes 2 vegades (al setembre les 
corresponents al curs 19-20 i al juliol i agost les corresponents al curs 20-21).  
Per aquests motius no podem agafar els resultats del curs com a gaire representatius. 
El curs 2019-2020 va tenir un resultat de 13.429,06€ 
 
3. Presentació i aprovació dels comptes del curs 2020-2021 
Es projecta a la pantalla l’estat de comptes corresponent al curs 2020-2021.  
El president explica que des del menjador, tot i que es continuaven servint alguns 
productes ecològics, es va prioritzar el menjar de proximitat ja que no es podia mantenir 
el cost econòmic que suposava tenir gran quantitat de productes ecològics. Des del curs 



anterior es va agmentar la quota del menjador fins al preu màxim que permet la 
Generalitat. El curs 2020-2021 també hi va haver un augment en la despesa de personal 
degut a l’augment de monitoratge que es va haver de fer a causa dels protocols Covid. 
Tot i que es va rebre una subvenció per aquest augment, no cobria tota la despesa 
generada. 
El president explica com funcionen les beques de menjador que dona el Consell 
Comarcal, i que reben una gran quantitat d’alumnes de l’escola. També explica que s’ha 
detectat un error en la manera de gestionar des de l’ampa aquestes beques i que ha fet 
que durant molt de temps s’hagi estat cobrant un 70% dels tiquets de menjador de gran 
part de l’alumnat becat enlloc del 100%, i per tant això ha fet que els ingressos hagin 
estat molt inferiors del que haurien d’haver sigut. S’ha pogut reconduïr l’error de cara 
al curs 2021-2022 però no s’ha pogut recuperar el dels cursos anteriors. 
El curs 2020-2021 va tenir un resultat de -35.417,36 €. 
 
Es sotmet a votació els comptes dels cursos 2019-2020 i 2020-2021. Resultat: 24 vots a 
favor 0 vots en contra. S'aproven els comptes dels cursos 2019-2020 i 2020-2021 
 
4. Presentació i aprovació del pressupost pel curs 2021-2022 
No es presenten el pressupostos pel curs 2021-2022 ja que després de detectar l’error  
en la gestió de les beques de menjador, es prefereix analitzar bé com anirà aquest tema 
i es presentaran els pressupostos més endavant. 
 
5. Renovació dels membres de la Junta 
Els tres membres actuals de la Junta de l’Ampa surten de la junta i entren a formar-ne 
el Robert Ferrando com a president, la Marta Amat com a sots-presidenta, l’Eva Balcells 
com a tresorera, la Roser Marfany com a secretaria i la Marta Fontanals, la Gemma 
Carbó, la Núria Castejón i l’Anna Monera com a vocals. Es fan les presentacions 
pertinents.  
 
6. Precs i preguntes 
Durant tota l'assamblea a cada punt s'han aclarit dubtes i s'ha fet debat sobre la situació 
de l'Ampa.  
Pregunten quantes famílies són sòcies de l’Ampa, i es respon que totes excepte quatre. 
Es pregunta sobre la comissió de mobilitat i s’explica què es va fer i la reunió que hi va 
haver amb Ajuntament, escola i Ampa. 
Es parla de la comissió d’Ampes de Vilafranca i es pregunta el motiu pel qual l’Estalella 
no en forma part. S’explica que hi havia discrepàncies en l’ultim manifest que es va fer i 
es va optar per no a adherir-s’hi.  
 
S'aixeca la sessió a les 22:30 hores. S’estén aquesta acta amb el vist i plau del president. 
 
 


